國立臺灣師範大學物理學系系友子女入學獎學金

107年9月6日第五屆第三次理監事會議修正後通過

- 一、國立臺灣師範大學物理學系(以下簡稱本系)畢業系友為提升本系學士班入學大一新生素質,由物 67 甲系友發起,鼓勵各屆系友響應,特設置系友子女入學獎學金,以獎勵成績優異之系友子女就讀本系學士班。
- 二、本項獎學金之適用對象,以本系學士、碩士、博士畢業系友或編制內專任教職員工之子 女或孫子女就讀本系學士班大一新生為限。
- 三、每學年第1學期開學前辦理乙次,獎學金名額不限員額,金額為每名大一新生新臺幣伍 萬元整,入學後分兩學期發放。
- 四、獎學金來源為 67 甲系友參加畢業 40 週年回娘家發起的捐款、熱心的系(校)友個人或團體的持續捐獻。

五、本獎學金之公告、辦理及存續,由母系視獎學金餘額決定辦理。

National Taiwan Normal University Department of Physics Admission Scholarship for Children of Alumni

Approved with amendments at the Third Meeting of the Fifth Board of Directors on September 6, 2018

- 1. To improve the quality of the incoming first-year undergraduate students of the Department of Physics (hereinafter referred to as the Department), alumni of the 1978 class of Physics have established this scholarship, initiated by alumni of the 1967 class and encouraging alumni from all classes to participate. This scholarship is intended to reward outstanding children of alumni for their admission to the Department's undergraduate program.
- 2. This scholarship is limited to first-year undergraduate students who are children or grandchildren of alumni who have graduated with bachelor's, master's, or doctoral degrees, or who are full-time faculty members.
- 3. This scholarship is awarded once before the start of the first semester of each academic year. There is no limit on the number of students who receive the scholarship. The scholarship amount is NT\$50,000 per first-year student and will be disbursed over two semesters after enrollment.
- 4. The scholarship is funded by donations from alumni of the 1978 class who participated in their 40th graduation anniversary homecoming, as well as ongoing contributions from dedicated alumni individuals or groups.
- 5. The announcement, administration, and continuation of this scholarship will be determined by the parent institution based on the remaining scholarship balance.